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Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésről szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánunk benyújtani a Miniszterelnök i
Kabinetirodát vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Mennyit kívánnak költeni az újabb konzultációra? ”

címmel .

A benyújtott kérdésünkre a választ írásban várjuk .

Tisztelt Miniszter Úr !

Korábban minden közpénzre vonatkozó megkeresésre kitérő választ adott, Miniszter Úr helyet t
rendre államtitkára válaszol, aki pedig adatok helyett minden esetben egy elektronikus címet ad meg .
Furcsa, módfelett szokatlan eljárás, hogy bár az Alaptörvény vonatkozó rendelkezései szerint a
közpénzekkel a nyilvánosság előtt el kell számolni, azt minden esetben az átláthatóság és a közéle t
tisztaságának elve szerint kell kezelni, és a közpénz közérdek ű adat, ám Ön mégis a titkolózást és az
időhúzást választja minden esetben .

Tudjuk, az említett kampány még el sem kezdődött, nem történtek kifizetések, de azért arról csak
rendelkezik konkrét információval, hogy mi az az összeg, amit semmilyen körülmények között ne m
kívánnak átlépni . Fontos lenne ezt tudni, mert Önök a közpénzeket szemlátomást rugalmasan kezelik ,
de az nem egy kiapadhatatlan forrás, amelyrő l kényük-kedvük szerint rendelkezhetnek . A közpénze k
felhasználásával minden esetben el kell számolni . Igen, még az Orbán Viktor vezette kormánynak is .
Tételesen, pontosan, a valós adatoknak megfelel ően. Ellenzékből ezt helyesen követelték, de mára
sajnos más elveket vallanak .

Érdemi válaszát várva kérdezzük, mennyi közpénzt kívánnak költeni az újabb propaganda -
konzultációra ?

Budapest, 2017 . szeptember 19 .

Tisztelettel,

	

ider Tamás

Jobbik Magyarországért Mozgalom
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